
Protokół Nr XCVII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 25  sierpnia 2023 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Beata Gajek - Dyl.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów;

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 31 lipca 2023 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta  i  Gminy Staszów na  lata  2023 –  2037 –

projekt nr 726/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 727/23,

c) zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Sielec – projekt nr 724/23,

d) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników – projekt nr 721/23,

e) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników – 

projekt nr 722/23,
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f) określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  oraz  odwoływania  członków  Zespołu

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w gminie Staszów – projekt

nr 723/23,

g) zmiany Uchwały nr LIX/516/18 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie

ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczenia  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości

pobierania  i  wykorzystania  dotacji  udzielanych  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla  publicznych

i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na

terenie Gminy Staszów przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu

terytorialnego – projekt nr 725/23. 

5. Wolne wnioski, w tym:

  -  informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  z  działalności  za  okres  od  27.06.2023  r.

do 22.08.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

Rada Miejska jednogłośnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 20 radnych).

Ad. 3

Radni nie wnieśli  uwag do protokołu z sesji  z dnia 31 lipca 2023 r. i  przyjęli  go jednogłośnie

(obecnych było 19 radnych). 

Ad. 4 a

Pani Renata  Wiatrowska  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Finansowego przedstawiła projekt

uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata

2023 – 2037 – projekt nr 726/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCVII/729/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani Renata  Wiatrowska  przedstawiła projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 727/23.

Radny Dominik Rożek odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu Miasta i Gminy Staszów na

2023 rok w dziale 757 „obsługa długu publicznego" w związku ze zwiększeniem wydatków na
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odsetki od zaciągniętych zobowiązań w kwocie 150 000,00 zł. Zapytał, czy zwiększenie wydatków

wynika ze wzrostu stóp procentowych, czy też z innych czynników. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż jest to wynikiem wzrostu

stóp procentowych.

Radny  Hubert  Gawłowicz wniósł  o  udzielenie  informacji  w  zakresie  zwiększenia  wydatków

budżetu w dziale 900 „gospodarka komunalna i ochrona środowiska” na zadanie pn.: "Naprawa

aeratora na zbiorniku wodnym w Golejowie" w kwocie 5 904,00 zł. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów Leszek  Kopeć wyjaśnił,  iż  w ubiegłym roku doszło  do

uszkodzenia aeratora z bliżej nieustalonej przyczyny, w związku z czym została podjęta decyzja

o  wspólnej  partycypacji  w  kosztach  naprawy  urządzenia  z  wykonawcą  zadania  dotyczącego

rewitalizacji golejowskich jezior.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCVII/730/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Sielec – projekt nr 724/23.

 Radni nie podjęli dyskusji.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCVII/731/2023

 (w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  d

Pani Ewa Kondek – Z – ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników – projekt nr 721/23.

Radny Tomasz Otrębski wniósł  o poszerzenie  zespołu opiniującego kandydatów na ławników

o osobę radnej Anny Karasińskiej.

Z uwagi na zgłoszenie jednego kandydata na ławnika radna Anna Karasińska nie widzi potrzeby

zwiększania składu osobowego zespołu.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 13 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr XCVII/732/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  e

Pani Ewa Kondek – Z – ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w  sprawie zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji  informacji  o  kandydatach  na

ławników – projekt nr 722/23. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było  radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCVII/733/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  f

Pani Aneta Dwojewska – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych zapoznała

z  projektem  uchwał  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  oraz  odwoływania

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w gminie

Staszów – projekt nr 723/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCVII/734/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  g

Pani Ewa Kondek – Z – ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w sprawie  zmiany Uchwały nr LIX/516/18 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 marca 2018 r.

w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczenia  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli

prawidłowości  pobierania  i  wykorzystania  dotacji  udzielanych  z  budżetu  Gminy  Staszów  dla

publicznych  i  niepublicznych:  szkół,  przedszkoli  i  innych  form  wychowania  przedszkolnego

prowadzonych  na  terenie  Gminy  Staszów  przez  osoby  fizyczne  i  osoby  prawne  niebędące

jednostkami samorządu terytorialnego – projekt nr 725/23. 

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCVII/735/2023

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 5

W wolnych wnioskach  radny Tomasz Otrębski przedłożył interpelację w sprawie uzupełnienia

oznakowania poziomego na ulicy Południowej w Staszowie w bezpośrednim sąsiedztwie z posesją

ZPO PSPiP nr 1 poprzez naniesienie znaku drogowego „P-17” (rejon skrzyżowania).

Następnie  radny  Otrębski  poruszył  temat  linii  ciepłowniczej  przechodzącej  wzdłuż  ulicy  KEN

w Staszowie od budynku nr 1 do budynku nr 13. Poprosił o wyjaśnienie, kto jest właścicielem

gruntu  przez  który  przebiega  przedmiotowa  linia.  Ponadto  podziękował  władzom  miasta  za

realizację zadań inwestycyjnych dotyczących wykonania miasteczka ruchu drogowego, pumptrucku

i  kortów tenisowych przy PSP nr  3  w Staszowie oraz przebudowy ul.  Południowej  i  ul.  KEN

w Staszowie.

Radny Mariusz Łazarz odniósł się do zrealizowanego przez gminę zadania dotyczącego instalacji

solarnych  realizowanego  w  ramach  zadania  pn.:  „Budowa,  przebudowa  i  modernizacja

infrastruktury  służącej  do  wytworzenia  energii  elektrycznej  i  cieplnej  ze  źródeł  odnawialnych

w  budownictwie  indywidualnym”. W imieniu  mieszkańców  zapytał  o  kwestię  długiego

oczekiwania na naprawę instalacji. Poprosił Burmistrza o odniesienie się do sprawy. 

Radny Piotr Kasperkiewicz zwrócił się do obecnego na sesji Prezesa Zakładu Energetyki Cieplnej

w Staszowie Jacka Marka w kwestii nadchodzącego sezonu grzewczego. Zapytał o aktualne ceny

i plany w zakresie najbliższych miesięcy.

Radny Zdzisław Brzyszcz odczytał treść przedłożonych w ostatnim czasie interpelacji w zakresie

(pełna treść udostępniona w BIP UMiG w Staszowie – zakładka interpelacje):

- remontu elewacji budynku mieszkalnego przy ul. Szpitalna 37;

- uhonorowania odznaką Zasłużony dla Miasta kapelmistrza oraz Orkiestry Górniczej;

-  remontu mostka-  przejścia  przez kanał  rzeki  Czarnej  przy ul.  Poprzecznej  w kierunku

ul. Łazienkowskiej w Staszowie;

- remontu pomnika w Golejowie;

- remontu chodników przy blokach Kołłątaja 6, 8 i 10 w Staszowie.

Radny  Bonifacy  Wojciechowski  poruszył  kwestię  odnowienia  oznakowania  poziomego  na

parkingach przy blokach Kilińskiego 3,  4,  6,  8,  10,  12,  14,  16 i  18 w Staszowie.  Zapytał,  czy

zadanie zostanie zrealizowane w tym roku z uwagi, iż odnowione oznakowanie przyczynia się do

prawidłowego parkowania i tym samym zwiększenia ilości miejsc parkingowych.

Radny  Hubert  Gawłowicz skierował  zapytanie  do  Prezesa  Zarządu  ZEC,  czy  w  najbliższym

czasie dojdzie  do zmian stawek za ogrzewanie.  Wniósł o przedstawienie informacji  w zakresie

kształtowania się cen w zakładzie oraz czy, w najbliższym czasie mieszkańcy mogą spodziewać się

obniżki  bądź  wzrostu  cen  za  ogrzewanie.  Następnie  podziękował   Burmistrzowi  za  remonty
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wykonane  na  terenie  miasta  (tzw.  łaty)  oraz  zgłosił  potrzebę  naprawy nawierzchni  przy  progu

zwalniającym na ul. Niepodległości w Staszowie (przy PSP nr 2). Ponadto radny zaapelował do

mieszkańców miasta i gminy  o wsparcie i oddawanie krwi w najbliższy poniedziałek dla 17 –

latka, który w ostatnim czasie uległ wypadkowi drogowemu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do interpelacji radnego Tomasza

Otrębskiego dotyczącego uzupełnienia oznakowania poziomego na ul. Południowej w Staszowie

wyjaśnił, iż zostanie przeanalizowana zasadność oznakowania skrzyżowania. 

W  zakresie  zapytania  radnego  Mariusza  Łazarza  dotyczącego  naprawy  instalacji  solarnych

i  fotowoltaicznych poinformował,  iż  współpraca  z  wykonawcą jest  utrudniona z  ich strony.  Po

analizie  problemu  zapadła  decyzja  o  wyłonieniu  dodatkowej  firmy,  która  zajmie  się  obsługą

i naprawą na koszt wykonawcy, który nie realizuje w pełni zapisów umowy. 

W kwestiach  zgłoszonych przez  radnego Bonifacego Wojciechowskiego i  radnego Gawłowicza

dotyczących uzupełnienia  ubytków na drogach i  oznakowania  poziomego miejsc parkingowych

poinformował, iż trwają remonty cząstkowe, po których nastąpi odnowa oznakowania poziomego

na terenie miasta i gminy. 

W  zakresie  interpelacji  radnego  Zdzisława  Brzyszcza  dotyczącej  remontu  elewacji  budynku

mieszkalnego  przy  ul.  Szpitalnej  37  wyjaśnił,  iż  2  lata  temu  został  złożony  wniosek  na

dofinansowanie termomodernizacji tego obiektu oraz wykonany audyt energetyczny. 

W kwestii remontu pomnika w Golejowie, Burmistrz Leszek Kopeć wyjaśnił, iż 2 lata temu obiekt

ten został odnowiony i w chwili obecnej wymaga oczyszczenia z uwagi na jego położenie w lesie. 

W temacie remontu chodników przy blokach Kołłątaja 6, 8 i 10 w Staszowie odpowiedział, iż na

bieżąco jest dokonywany remont chodników, zgodnie z zatwierdzonym harmonogramem prac. 

W zakresie  uhonorowania  odznaką  „Zasłużony  dla  Miasta  Staszowa”  wyjaśnił,  iż  radny  miał

możliwość złożenia wniosku o nadanie odznaki wymienionym osobom i organizacjom. Nadmienił,

iż  wniosek  taki  został  złożony  przez  Burmistrza  do  Komisji  opiniującej  kandydatów  do

uhonorowania odznaką Orkiestry Górniczej, który to wniosek został pozytywnie zaopiniowany. 

W zakresie remontu mostka - przejścia przez kanał rzeki Czarnej przy ul. Poprzecznej w kierunku

ul.  Łazienkowskiej  w Staszowie  ponownie  wyjaśnił,  iż  brak  jest  dokumentacji  potwierdzającej

własność  gminy  Staszów  przedmiotowego  przejścia.  Dodał,  iż  jeżeli  radny  Brzyszcz  posiada

wiedzę i dokumenty potwierdzające tą tezę tut. organ wystąpi o ich potwierdzenie.  

Głos  zabrał  radny  Zdzisław  Brzyszcz,  który  nie  zgodził  się  ze  stanowiskiem  Burmistrza

w zakresie udzielonych wyjaśnień w tematach zgłoszonych w interpelacjach. Wyraził swoją opinię

w poruszonych sprawach. 
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Prezes  Zarządu  Zakładu  Energetyki  Cieplnej  w  Staszowie  Jacek  Marek na  wstępie

wypowiedzi  przedstawił  zakres  obecnie  prowadzonych  inwestycji  na  terenie  Osiedla  Wschód

w Staszowie wzdłuż ulicy Mickiewicza (wymiana instalacji cieplnej) oraz remontów prowadzonych

na  terenie  zakładu.  W  zakresie  zapytania  radnego  Tomasza  Otrębskiego  dotyczącego  linii

ciepłowniczej  wzdłuż  bloków  1  –  13  przy  ul.  KEN  poinformował,  iż  są  one  zasilane

z wymiennikowni nr 4. Wyjaśnił, iż instalacja, która biegnie od wymiennikowni do bloków jest

własnością Spółdzielni Mieszkaniowej w Staszowie. W temacie stawek poinformował, iż zakład

działa  na  podstawie  umów  długoterminowych,  w  związku  z  czym  wysokość  stawek  została

ustalona  do  końca  obecnego  roku.  Dodał,  iż  w  miesiącu  wrześniu  zakład  przedłoży  taryfy  do

Urzędu Regulacji  Energetyki  na  kolejny  rok  i  w sytuacji  pojawienia  się  możliwości  obniżenia

rachunków dla odbiorców takie działania zostaną podjęte przez władze spółki. 

Radny  Piotr  Kasperkiewicz  zapytała  przedmówcę,  jaka  była  cena  paliwa  w  ubiegłym  roku

w stosunku do dzisiejszych cen. 

Pan Jacek Marek odpowiedział radnemu, iż w stosunku do ubiegłego roku nastąpił ponad 30 %

wzrost ceny. 

Na  zakończenie  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć przedstawił  informację

z działalności za okres od 27.06.2023 r. do 22.08.2023 r. (informacja w załączeniu do protokołu).

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:40 do godz: 15:35.     Przewodniczący                        

     Rady Miejskiej w Staszowie
Protokolant:   

        ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
Aldona Janicka
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